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Abstract (en)
The data processor (10) has a support device for an image screen or monitor housing (36) which is attached to a horizontal surface (14) of the data
processor. The monitor housing touches an end (34) of an extension arm (28). The other end of the extension is pivotal about a vertical axis (32).
The support device has a carrier arm (20) aligned parallel to a side edge of the data processor. The carrier arm is arranged to be movable parallel to
its long axis on the horizontal surface and can be fixed in its respective positions. Preferably the carrier arm has a recess to receive attachments for
the data processor. The extension arm may be pivotally fastened to the carrier arm.

Abstract (de)
Datenverarbeitungsgerät (10) mit einer Stützeinrichtung für ein Bildschirmgehäuse (36), die auf einer horizontalen Fläche (14) des
Datenverarbeitungsgerätes (10) angebracht ist, wobei das Bildschirmgehäuse (36) auf einem Ende (34) eines Auslegers (28) ruht, dessen anderes
Ende (30) um eine vertikale Achse (32) schwenkbar ist, und die Stützeinrichtung einen parallel zu einer Seitenkante des Datenverarbeitungsgerätes
(10) ausgerichteten Tragarm (20) umfaßt, der parallel zu seiner Längsachse auf der horizontalen Fläche (14) verschieblich und in seiner jeweiligen
Position fixierbar ist. <IMAGE>
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